



## Referat til styremøte nr.1/2025 NJFF-Nordland

Møtedato: 09.01.2025  
Møtested: Teams  
Møtestart: 18:00  
Møteslutt: 20:30

<b>Tilstede:</b> <b>Leder</b> Stig Zachariassen. <b>Nestleder og leder av hundeutvalget</b> Norvald Ruderaas. <b>Leder jaktutvalget</b> Christer Øveraas <b>Leder hagleutvalget</b> Jim Haugnes <b>Leder kvinneutvalget</b> Beate Solli Nilsen <b>Leder ungdomsutvalget</b> Ivan Kleven <b>Leder rifleutvalget</b> Svein Roar Strømstad <b>Nestleder fiskeutvalget</b> Mette Bertnes <b>2.vara</b> Torfinn Kristoffersen <b>Administrasjonen:</b> Ylva Edvardsen-Kvam <b>Administrasjonen:</b> Jens Egil Pedersen	<b>Frafall:</b> <b>Sekretær</b> Elise Larsen <b>1.Vara</b> Rune Einrem
---	--

## Saksliste

<b>Sak 01/25</b>	<b>Godkjenning av</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- innkalling og saksliste –</li><li>- Referat fra Styremøte nr.7-24</li><li>- Saker til eventuelt</li><li>- <b>Se vedlegg 1</b></li></ul>
<b>Referat</b>	Alt godkjent.
<b>Sak 02/25</b>	<b>Status økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Regnskap status <b>Se vedlegg 2</b></li><li>- RS orienterer</li><li>- Budsjett – forslag legges frem på møtet</li></ul>
<b>Referat</b>	Orientering av status ok. (Positivt med godt underskudd)  Budsjett- Noen få justeringer, ellers ok.
<b>Sak 03/25</b>	<b>Årsmøte NJFF Nordland</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- 10.mars 2025 på Teams</li><li>- Frister i henhold til vedtekter: Innkalling innen 13.januar, Saker fra lokallag innen 10.februar, Utsending av dagsorden, årsberetning og regnskap innen 24.februar</li><li>- Årsberetning fra utvalgsledere – mangler flere årsberetninger</li><li>- Hvem deltar fysisk sammen med Ylva og Jens i Bodø? Henvendelse sendt til Thon hotell Nordlys</li><li>- Legger opp til forberedelse til Årsmøtet fra kl 12.00 10.mars der vi starter med lunsj.</li></ul>
<b>Referat</b>	Folk gir raskt beskjed om deltagelse i Bodø eller ikke.  Stig: Samtlige årsberetningene skal leveres før årsmøte. Fiskeutvalget mangler.
<b>Sak 04/25</b>	<b>Hvordan jobber NJFF opp mot sentrale myndigheter ang oppdrettsvirksomheten i Norge? (inviteres inn kl 19:00)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Siri Parmann(fagsjef) og Øyvind Fjeldseth(rådgiver) informerer</li><li>- Ny dyrevelferds melding 20.desember – hvordan vil den påvirke organisasjonen og hvilke muligheter gir den oss – <b>Vedlegg 3</b></li><li>- Miljøfleksibilitetsordningen – høringsfrist 10.februar til NJFF. Det sendes ut fellesuttalelse. Se vedlegg (høringsnotat og utkast til forskrift) – <b>vedlegg 4 og 5</b></li><li>- Nordlandsprosjektet og samarbeid</li></ul>
<b>Referat</b>	Fint med storflott besøk. Stig, Mette og Torfinn følger opp høringen. Det avtales møte med NJFF-Sentralt og NJFF-Nordland angående Anadrom.

<b>Sak 05/25</b>	<b>Handlingsprogram 2025 – 2030</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <a href="https://www.niff.no/niff-organisasjonen/handlingsprogram-2025-2030">https://www.niff.no/niff-organisasjonen/handlingsprogram-2025-2030</a></li> <li>- <a href="https://www.niff.no/niff-organisasjonen/arbeidsprogram">https://www.niff.no/niff-organisasjonen/arbeidsprogram</a></li> <li>- Vedlagt er lenker til vedtatt Handlingsprogram for 2025 – 2030 samt arbeidsprogrammet for 2025. Viktig at styret gjør seg kjent med dokumentene som er overordnet plan for organisasjonen.</li> </ul>
<b>Referat</b>	Tas til etterretning.
<b>Sak 06/25</b>	<b>Etterarbeid Landsmøte forts</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Økonomi /regnskap (orienteres under sak 02/25)</li> <li>- Evaluering av Landsmøte – se referat – <b>vedlegg 6</b></li> </ul>
<b>Referat</b>	ok
<b>Sak 07/25</b>	<b>Friluftslivets år</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status på profileringsmaterieill</li> <li>- Husk å legg inn aktiviteter i aktivitetskalenderen</li> <li>- Jens informerer</li> </ul>
<b>Referat</b>	Ok
<b>Sak 08/25</b>	<b>Møte med lokalforeningene 11.desember</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- referat vedlagt – <b>vedlegg 7</b></li> <li>- Lokallagene ønsker kvartalsvise møter – vi følger opp</li> <li>- Ønske om dialog med Statskog på lavt nivå mellom lokalforeninger og Statskog – Statskog inviteres med på neste møte.</li> <li>- Andre forslag og inntrykk?</li> </ul>
<b>Referat</b>	May Bardal inviteres (Fortelle om hennes rolle Statskog)
<b>Sak 09/25</b>	<b>Orienteringssaker:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Elise Larsen er foreslått til det sentrale barne- og ungdomsutvalget.</li> </ul>
<b>Referat</b>	Supert-
<b>Sak 10/25</b>	<b>Eventuelt</b> Mette-Sportsfiskemesse
<b>Referat</b>	Ylva sender ut forespørsel til alle lokalforeningene angående deltakelse fra fylkeslaget på årets årsmøter. Ylva Undersøker om det må gjøres vedtektsendringer hos lokalforeninger på årets årsmøter (I kjølvannet siste landsmøte.)

Referent "The Jens"